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R E P U B L I K A  H R V A T S K A 
PRIMORSKO-GORANSKA ŽUPANIJA 

GRAD RIJEKA 

  MJESNI ODBOR GORNJI ZAMET 
  VIJEĆE MJESNOG ODBORA 

 

 
  KLASA: 024-05/23-01/34 
  URBROJ: 2170-1-09-10-23-2 
  Rijeka, 31.01.2023. 

 
 

ZAPISNIK 
SA 33. SJEDNICE VMO GORNJI ZAMET  

 
33. sjednica VMO Gornji Zamet održana je 31.01.2023. godine (utorak) s početkom u 19:00 

sati u prostorijama MO Gornji Zamet, Milice Jadranić 2A. 
 
Sjednici su bili nazočni: 

 Krunoslav Kovačević, predsjednik VMO   

 Drago Zelenović, zamjenik predsjednika VMO 

 Marin Pilepić, član VMO 

 Marijan Mihajić, član VMO 

 Violeta Zbunjak Krndija, članica VMO 

 Goran Miličić, referent za mjesnu samoupravu 
 

 
Ostali nazočni:  

 - 
 
 
Sjednici nisu bili nazočni: 

 - 
 
 
Usvajanje Zapisnika sa 32. sjednice VMO Gornji Zamet održane 14.11.2022. g. 

 Zapisnik je jednoglasno usvojen. 
 
 
Sjednicu je otvorio predsjednik VMO Gornji Zamet, g. Krunoslav Kovačević i predložio slijedeći: 
 
 

DNEVNI RED 
 
 
1. Izvješće o realiziranoj programskoj aktivnosti Doček Djeda Božićnjaka 
2. Usvajanje godišnjeg Izvješća o radu VMO Gornji Zamet za 2022. godinu 
3. Pripreme za realizaciju programske aktivnosti Doček Zametskih i Halubajskih zvončara 
4. Tekuća komunalna i prometna problematika 
5. Razno 

 
 
 
Dnevni red  je prihvaćen jednoglasno, bez primjedbi.  
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AD 1 
 

Vijećnici su se ukratko osvrnuli na uspješno realiziranu programsku aktivnost Doček Djeda Božićnjaka 
koja je održana u subotu, 17. prosinca 2022. godine u Češkom Domu T.G. Masaryka. U uvodnom 
dijelu programa – dječjoj priredbi pjesmicama i recitacijama nastupila su djeca iz Dječjeg vrtića 
„Snjeguljica“ i mađioničar a nakon priredbe stigao je i Djed Božićnjak koji je svoj prijavljenoj djeci s 
područja MO podijelio prigodne poklon pakete. Program je organiziran i realiziran u suradnji s Češkom 
besedom Rijeka, Dječjim vrtićem "Snjeguljica“, UDVDR Podružnica PGŽ i obrtom za usluge „Academy“ 
a ukupno je utrošeno 994.92 EUR / 7.496,20 HRK.  
 
Zaključak: Vijećnici su jednoglasno usvojili Izvješće o realiziranoj programskoj aktivnosti 
Doček Djeda Božićnjaka.  
 
AD 2 
 
Predsjednik VMO Gornji Zamet, G. Kovačević informirao je vijećnike o potrebi usvajanja godišnjeg 
Izvješća o radu VMO Gornji Zamet za 2022. godinu. Vijeće je u periodu od 01. siječnja do 31. prosinca 
2022. godine održalo 8 sjednica s ukupno 36 točaka dnevnog reda. U sklopu Programa rada i 
Financijskog plana VMO Gornji Zamet za 2022. godinu uspješno su realizirane programske aktivnosti 
Križevica 2022., Dani Mjesnog odbora i Doček Djeda Božićnjaka te redovna aktivnost VMO.   
 
Zaključak: Vijećnici su jednoglasno usvojili godišnje Izvješće o radu VMO Gornji Zamet za 2022. 
godinu. 
 
AD 3 
 
Vijećnici su okvirno dogovorili aktivnosti oko pripreme i realizacije prve ovogodišnje programske 
aktivnosti – Dočeka Zametskih i Halubajskih zvončara. Doček Zametskih zvončara (i maškara) 
organizirat će se u ponedjeljak, 20. veljače dok će se doček Halubajskih zvončara koji također 
tradicionalno obahajaju Gornji Zamet održati u utorak, 21. veljače 2023. godine. Program će se 
organizirati i pripremiti sukladno Financijskom planu VMO Gornji Zamet za 2023. godinu u suradnji s 
KUD-om „Zametski Koren“ i Restoranom „Morčić“ u dvorištu Doma Zametskog Korena. Za sve 
zvončare, maškare i goste programa pripremit će se prigodni domjenak i okrjepa.  
 
Zaključak: Vijećnici su primili na znanje navedene informacije i dogovorili organizacijske detalje 
oko pripreme i realizacije ove programske aktivnosti. 
 
AD 4 
 
4.1. Vijećnici su se ukratko osvrnuli na upućeni prijedlog/zamolbu prema nadležnom Odjelu gradske 
uprave za komunalni sustav za obnovom/prefarbavanjem linija male biciklističke (dječje) staze koja se 
nalazi u sklopu sportsko-rekreativne zone u Ulici Bogomira Ćikovića Marčeva. Također je zatraženo i 
obnavljanje izblijedjelih linija nogometnog i košarkaškog igrališta na istoj lokaciji. 
 
Zaključak: Vijećnici su primili na znanje navedene informacije. Navedene izblijedjele linije u 
rekreativnoj zoni obnovit će se iz sredstava redovnog održavanja.   
 
4.2. Tajnik MO informirao je vijećnike kako je po zaprimljenoj primjedbi/upitu građana nadležima, TD 
Rijeka plus proslijeđena informacija sa zamolbom za čišćenjem slivnika i upoja u Ulici Milice Jadranić 
kod k.br. 25A te je zatražen izvid na terenu i službeno postupanje. Također, na ovu temu problematike 
odvodnje oborinskih voda u odvojku Ulice Milice Jadranić zaprimljen je prijedlog za izgradnjom 
dodatnih rešetki i slivnika kako bi se riješila opisana problematika. 
 
Zaključak: Vijećnici su primili na znanje navedene informacije. Realizacija novih slivnika iz 
prijedloga razmotrit će se u narednom periodu a terenski izvid zatražiti od stručnih službi TD 
Rijeka plus.  
 
4.3. G. Kovačević i tajnik MO informirali su vijećnike kako je uočavanjem na terenu ali i temeljem 
ukazivanja građana nadležnima, Odjelu gradske uprave za komunalni sustav prijavljeno, tj. zatraženo 
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čišćenje i službeno postupanje na temu začepljenih slivnika – šahti za oborinske vode i to na sljedećim 
lokacijama: Ulica Bogomira Ćikovića Marčeva na potezu između k.br. 2 i 11, sam početak Ulice Bože 
Starca Jurićeva – od strane raskrižja s Ulicom Vladivoja i Milivoja Lenca – kod Baptističke crkve, Ulica 
Josipa Mohorića u blizini k.br. 29 te dio Ulice Vladivoja i Milivoja Lenca na potezu između k.br. 29 i 83 
– više zamijećenih prljavih/začepljenih (pijesak, lišće i sl.) slivnika. Zatraženo je realizirano u kratkom 
roku od strane KD VIK Rijeka. 
 
Zaključak: Vijećnici su primili na znanje navedene informacije. 
 
4.4. G. Kovačević i tajnik MO informirali su vijećnike o zaprimljenom prijedlogu građana za manjim 
premještajem postojećeg usporivača prometa – ležećeg policajca koji se nalazi u Ulici Bogomira 
Ćikovića Marčeva pored sportsko-rekreativne zone, tj. košarkaškog igrališta. Prijedlog je da se 
usporivač premjesti cca. 10 metara istočno, odnosno do točke izbočenog dijela nogostupa kako bi se 
na taj način spriječilo njegovo zaobilaženje budući se trenutno nalazi paralelno s bočnim parkiralištem.  
 
Zaključak: Vijećnici su primili na znanje navedene informacije te su suglasni s dostavljenim 
prijedlogom čija će se mogućnost realizacije ispitati sa stučnim službama TD Rijeka plus. 
 
4.5. Tajnik MO informirao je vijećnike kako je terenskim obilaskom primijećena potencijalno opasna 
šahta – slivna rešetka u Ulici Vladivoja i Milivoja Lenca preko puta k.br. 66A i 66B. Također, na terenu 
su na nekoliko lokacija primjećena oštećenja asfalta kolnika te veće udarne rupe. Vezano na ovu temu 
tekuće problematike a u sklopu terenskog obilaska primijećeno je i uočeno oštećenje prometnog 
ogledala u Bilogorskoj ulici kod k.br. 18. Sva navedena oštećenja proslijeđena su na službeno 
postupanje nadležnima, TD Rijeka plus. 
 
Zaključak: Vijećnici su primili na znanje navedene informacije. 
 
4.6. G. Kovačević obavijestio je vijećnike o zaprimljenom upitu građana na temu oštećenog zida u Ulici 
Franje Pilepića Pavina u blizini k.br 15 i 17. Zaprimljene informacije s upitom dostavljene su nadležnom 
Odjelu gradske uprave za komunalni sustav. 
 
Zaključak: Vijećnici su primili na znanje navedene informacije. 
 
4.7. G. Kovačević informirao je vijećnike o zaprimljenom odgovoru nadležnog Odjela gradske uprave 
za komunalni sustav na temu zaraslog zelenila i nagnutih stabala koja ometaju prometovanje u dijelu 
Ulice Milice Jadranić. Zaprimljen je odgovor kako zemljište s obje strane nerazvrstane ceste u 
predmetnom dijelu Ulice Milice Jadranić s kojeg izraslo zelenilo ometa sigurno kretanje pješacima po 
nogostupu odnosno onemogućuje prolazak viših vozila nije u vlasništvu Grada. Predmet je upućen 
Direkciji za komunalno redarstvo na daljnje postupanje. 
 
Zaključak: Vijećnici su primili na znanje navedene informacije. 
 
AD 5 
 
Pod ovom točkom dnevnog reda nije bilo rasprave. 
 
 
 
 
Sjednica je završila u 20:00 sati.                                    Ovaj se zapisnik sastoji od tri (3) stranice. 

 
Zapisničar: Referent za mjesnu samoupravu 

                    Goran Miličić  
              Predsjednik VMO Gornji Zamet  
                      Krunoslav Kovačević                          

 


